
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. marts 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Samrådsspørgsmål Y
Ministeren bedes forklare, hvorfor ministeren accepterer, at Sydfyn og projek-
tholderne bliver urimeligt forskelsbehandlet i sagen om sænkning af den gam-
le udtjente færge Ærøsund til anvendelse som kunstigt rev i det sydfynske
øhav, når man har fået tilladelse til lignende projekter andre steder i landet,
idet der henvises til ministerens svar på spørgsmål S 1117 den 19. Marts
2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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